
Lakseskatt - i.e. Grunnrente skatt.

Når man nyttiggjør seg av fellesskapets ressurser for å skape virksomhet så skal
fellesskapet ha betalt for det. Grunnrente. Et veletablert prinsipp anvendt i 
forbindelse med vannkraft og oljen.

Alternativet hadde vært at fellesskapet utnyttet havressursene til lakseoppdrett 
selv. Det gjør det med vannkraft og delvis med oljen. Så hvorfor ikke med laks?
Hvorfor innførte man ikke grunnrente på lakseoppdrett fra starten av? Hvorfor 
har vi ikke et Statlaks, som Statkraft og Statoil?

Jeg betaler gjerne skatt på inntekt og forbruk til driften av fellesskapet, men jeg 
vil gjerne ha billigst mulig strøm og drivstoff, og gjerne også billigst mulig laks 
levert av Staten som min andel av fellesskapets ressurser. Kostpris uten 
ekstraordinære skatter. 

Overskudd må gjerne eksporteres til høyest oppnåelig pris og slik skape ekstra 
inntekter til fellesskapet!

Slik vil jeg som eier av fellesskapet og dets ressurser ha det. 
Jeg har troen på at det vil tjene fellesskapet best!


